

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN PHOSPHATE MINES Date: 07-07-2021 09:49:09 AM Subject: Other Materialistic Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: مناجم الفوسفات الاردنية التاريخ: AM 09:49:09 2021-07-07 الموضوع: المعلومات الجوهرية الاخرى</p>
<p>Kindly note that Jordan Phosphate Mines Company (JPMC) has achieved a record figure of exports in June 2021 as it could export 554762 tons of phosphate which is the highest volume exported since the establishment of the new phosphate terminal.</p> <p>As well, the Indo-Jordan Chemicals Company totally owned by JPMC has been able of producing 27107 tons of phosphoric acid (P 2O 5) in June 2021; which is the highest monthly production since starting operation at said company in 1997.</p> <p>Jordan Phosphate Mines Company PLC., seeks to improve its performance via the production quantities of rock phosphate and manufacturing industries.</p>	<p>يرجى العلم بأن شركة مناجم الفوسفات الاردنية حققت رقما قياسيا في صادراتها خلال شهر حزيران 2021 حيث تمكنت من تصدير 554762 طن فوسفات وهذا يعد الاعلى منذ انشاء ميناء تصدير الفوسفات الجديد . كما وأن الشركة الهندية الاردنية للكيمياويات المملوكة بالكامل لشركة مناجم الفوسفات الاردنية تمكنت من انتاج 27107 طن من حامض الفوسفوريك (P2O5) خلال شهر حزيران 2021 وهذا يعد الانتاج الشهري الاعلى منذ بدء التشغيل في الشركة عام 1997 . وتسعى شركة مناجم الفوسفات الاردنية الى الارتقاء بادائها بكميات الانتاج من الفوسفات الخام والصناعات التحويلية .</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: سناء قراعين</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: سناء قراعين</p>